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IN TERPELLÁC IÓ 
(SzMSz 53.§) 

„53.§ (1)" A képviselő jogosult önkormányzati ügyben a polgármesterhez, az 
alpolgármesterhez és a bizottság hatáskörével összefüggésben a bizottság elnökéhez 
interpellációt intézni. Közigazgatási hatósági ügyben interpellálni nem lehet. 

Az interpelláló neve: Vékás Sándor 

Az interpelláció tárgya: 200 ezer forint egy kézmosásért? 

Az interpellált neve: Hajdu László 

A Képviselő-testület ülésének időpontja: 20 17. június 6. 

Az interpelláló aláírása: 

Az interpelláció benyújtásának időpontja: 2017. május 12. 

Átadó 

Az interpell áció tartalma 

Tisztelt Polgármester Úr! 

1; 

Átvevő 

..... 
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2015. november 26-án a tisztelt Képviselő-testület megalkotta a 4112015. (XI.26.) számú 

önkormányzati rendeletet a közösségi együttélés alapvető szabályairól, valamint ezek 

elmulasztásának j ogkövetkezményeiről. Ahogy akkor dr. Matlák Gábor képviselőtársammal 

jeleztük: a rendelet szövegezése pontatlan, nincsenek megfelelően definiálva olyan kifejezések, 

mint a „rendeltetésszerű működés" és emellett a kiszabható bírságok mértéke is több mint 

elfogadhatatlan, a kerületi lakosok túlnyomó részének megfizethetetlen. 

A mi értelmezésünkben a játszótéri ivókutak rendeltetésszerű használata alatt a belőle áradó 

fo lyadék elfogyasztását értjük (©). A.mennyiben egy szülő a gyermeke homokos kezét szeretné 



megmosni úgy a rendelet szerint 200 ezer forintig terjedő bírságot lehet rá kiszabni, amiért az 

ivókutat nem rendeltetésszerűen használta. Ez természetesen csak egy példa, ugyanakkor 

számos ehhez hasonló életszerű helyzetet lehetne naphosszat sorolni. 

Kérdezem a tisztelt Polgármester Urat: 

• mi a garancia arra, hogy kerületünk közterületfelügyelői az arányosság elvét figyelembe 

veszik és a bírságot a lakosok pénztárcájához mérten szabják ki? 

• megfelelő szakmai tudással bírnak-e kerületünk közterületfelügyelői ahhoz, hogy 

képesek legyen eldönteni mekkora bírságot kell kiszabni adott helyzetben? 

• milyen képzésben részesültek a közterületfelügyelők, illetve továbbképzésük során 

figyelembe veszik-e az eddigi tapasztalatokat? 

• másfél évvel a rendelet megalkotása után, mik a bírsággal kapcsolatos tapasztalatok: 

mekkora volt a legmagasabb kiszabott bírság, illetve csökkentek-e a szabálysértések 

számai? 

Kérem tételesen számoljon be Polgármester Úr az eddigi tapasztalatokról: milyen 

bírságtípusokra mekkora bírságot szabtak ki és mekkorára tehetők ezek számai. 

Várom megtisztelő válaszát! 


